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ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από kris - 10/12/2009 09:36
_____________________________________

ΟΠΑΔ: Νέα εμπλοκή με τη χορήγηση φαρμάκων 

Ημερομηνία δημοσίευσης: 9 Δεκεμβρίου 2009 

Του Δημήτρη Καραγιώργου 

Σε καταγγελία της σύμβασης με τον Οργανισμό Περίθαλψης Ασφαλισμένων του Δημοσίου (ΟΠΑΔ)
οδηγούνται οι 11.500 φαρμακοποιοί της χώρας, οι οποίοι παραμένουν απλήρωτοι για περισσότερους
από οκτώ μήνες, με συνέπεια το χρέος να έχει φθάσει το υπέρογκο ποσό των 600 εκατομμυρίων
ευρώ! 

Τα φαρμακεία βρίσκονται σε απόγνωση και αδυνατούν να αντεπεξέλθουν στις υποχρεώσεις τους
εξαιτίας της ασυνέπειας της Πολιτείας, που συνεχίζεται και σήμερα. 

‘Παρά τις κατά καιρούς δεσμεύσεις των διαφόρων υπουργών το Δημόσιο εξακολουθεί την ίδια
τακτική μη πληρωμής των υποχρεώσεών του. Παράλληλα η Πολιτεία τον τελευταίο καιρό προβαίνει
από μόνη της σε ανακοινώσεις που αφορούν το Φάρμακο’, τόνισε την Τετάρτη ο πρόεδρος του
Πανελληνίου Φαρμακευτικού Συλλόγου κ. Δημήτρης Βαγιωνάς. 

‘Ο ιδιώτης φαρμακοποιός και το φαρμακείο της γειτονιάς δεν αντέχει άλλο δανεισμό. Η πρότασή
μας στη γενική συνέλευση που θα πραγματοποιηθεί το ερχόμενο Σάββατο 12 Δεκεμβρίου, με τη
συμμετοχή αντιπροσώπων των φαρμακοποιών από ολόκληρη τη χώρα, θα είναι η διακοπή της
πίστωσης προς τους ασφαλισμένους του Δημοσίου αλλά και για τα υπόλοιπα ταμεία - εκτός του ΙΚΑ
και του ΟΓΑ - τα οποία δεν μας πληρώνουν’, ανέφερε ο κ. Βαγιωνάς. 

Μιλώντας για τη στάση που τηρεί η νέα πολιτική ηγεσία, ο κ. Βαγιωνάς τόνισε ότι έχει εξαγγείλει
διάφορους σχεδιασμούς αλλά επί του πρακτέου μηδέν μέχρι στιγμής. Σχετικά με την επαναφορά
της λίστας ανέφερε ότι δεν πρόκειται να φέρει κάποιο ουσιαστικό αποτέλεσμα. Ο περιορισμός της
δαπάνης κατά την εφαρμογή της δεν ξεπέρασε το 0,026%. Και αυτό για μικρό χρονικό διάστημα.
Αμέσως μετά η φαρμακευτική δαπάνη αυξανόταν με ιλιγγιώδεις ρυθμούς μέσω της υποκατάστασης
των παλαιών φαρμάκων από νέα ακριβότερα. 

Μηχανογράφηση 

Προτεραιότητα πρέπει να δοθεί στη μηχανογράφηση των ασφαλιστικών ταμείων έτσι ώστε να
υπάρξει διαφάνεια και αποτελεσματικός έλεγχος σε ολόκληρο το σύστημα προμήθειας, διανομής
και συνταγογράφησης. Ακόμη ο έλεγχος πρέπει να εστιασθεί στους τρόπους προώθησης των
φαρμάκων και στον περιορισμό του κόστους που αφορά το τμήμα αυτό. 

Ο ορθολογισμός της φαρμακευτικής δαπάνης και η επιβίωση των ασφαλιστικών ταμείων, συνέχισε ο
πρόεδρος του Π.Φ.Σ., είναι πρώτιστο μέλημά μας και όλες οι προτάσεις μας εκεί κατατείνουν.
Ενδεχόμενη κατάρρευση του κοινωνικοασφαλιστικού συστήματος σημαίνει και κατάρρευση του
φαρμακευτικού επαγγέλματος και της φαρμακευτικής περίθαλψης. 

Αυτό όμως δεν είναι το μοναδικό μέτωπο που έχει να αντιμετωπίσει το ελληνικό φαρμακείο, όπως
επισημάνθηκε στη συνέντευξη τύπου. 
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‘Ακούγονται συνεχώς τελευταία περί απελευθέρωσης του φαρμακευτικού επαγγέλματος. Ωστόσο,
σύμφωνα με την οδηγία περί απελευθερώσεως των υπηρεσιών εξαιρούνται οι υπηρεσίες Υγείας. 

Επομένως, οποιαδήποτε κίνηση προς την αντίθετη κατεύθυνση έρχεται σε αντίθεση με την
κοινοτική οδηγία, αλλά και με την πραγματικότητα δεδομένου ότι η χώρα μας έχει τα περισσότερα
φαρμακεία σε σχέση με τον πληθυσμό, ενώ την τελευταία τριετία άνοιξαν 2600 φαρμακεία'
κατέληξε ο κ. Βαγιωνάς.

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από vagemm - 10/12/2009 22:12
_____________________________________

Επιτέλους ο ΠΦΣ ξυπνησε. Επρεπε να φθασουμε στους 8 μηνες φεσι;;; 

Καλλιο αργα παρα ποτέ...

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 11/12/2009 04:59
_____________________________________

ΟΦΕΙΛΕΙ Η ΚΑΘΕ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΝΑ ΚΑΤΑΛΑΒΕΙ ΟΤΙ ΤΟ ΦΑΡΜΑΚΕΙΟ ΔΕ ΓΕΝΝΑ ΤΗΝ ΑΥΞΗΣΗ ΤΗΣ
ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗΣ ΔΑΠΑΝΗΣ ΑΛΛΑ Ο ΓΙΑΤΡΟΣ ΚΑΙ ΟΙ ΥΠΟΓΙΕΣ ΣΥΝΑΛΛΑΓΕΣ ΜΕ ΕΤΑΙΡΙΕΣ ΠΟΥ
ΕΙΝΑΙ ΑΧΟΡΤΑΓΕΣ ΜΠΡΟΣΤΑ ΣΤΟ ΚΕΡΔΟΣ ΕΥΘΥΝΟΝΤΑΙ ΣΕ ΜΕΓΑΛΟ ΠΟΣΟΣΤΟ . ΜΗΠΩΣ ΕΚΤΟΣ
ΑΠΟ ΤΗ ΜΗΧΑΝΟΡΓΑΝΩΣΗ  ΚΑΛΟ ΘΑ ΗΤΑΝ Ο ΓΙΑΤΡΟΣ ΝΑ ΣΥΝΤΑΓΟΓΡΑΦΕΙ  ΜΕ ΒΑΣΗ ΤΙΣ
ΟΥΣΙΕΣ ΚΑΙ ΟΧΙ ΤΙΣ ΕΜΠΟΡΙΚΕΣ ΟΝΟΜΑΣΙΕΣ ΤΩΝ ΣΚΕΥΑΣΜΑΤΩΝ

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από aioannid - 11/12/2009 18:31
_____________________________________

...και μετά απλώς θα γίνουμε εμείς αχόρταγοι! :P

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από vagemm - 11/12/2009 23:18
_____________________________________

aioannid έγραψε: 
...και μετά απλώς θα γίνουμε εμείς αχόρταγοι! :P 
... με μαθηματική ακρίβεια ...

============================================================================
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Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από tradewind - 12/12/2009 22:08
_____________________________________

Με τη διαφορά ότι είμαστε πολύ λιγότεροι.

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από vassilia - 13/12/2009 14:10
_____________________________________

ΡΕΖΙΛΙ!!!ΜΟΝΟ ΑΥΤΟ ΕΧΩ ΝΑ ΠΩ.ΑΣ ΔΩΣΟΥΝΕ ΤΗΝ ΑΔΕΙΑ ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗΣ ΤΟΥ
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΟΣ...ΕΤΣΙ ΘΑ ΕΧΟΥΜΕ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ ΠΙΟ ΠΟΛΛΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΑΠΟ ΤΑ
ΠΕΡΙΠΤΕΡΑ...!

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από tetras61 - 14/12/2009 07:01
_____________________________________

...πως εχουμε ξεπεσει ετσι.. 
επρεπε να περασουν 8 μηνες χωρις πληρωμη για να αποφασισουνε τη καταγγελια των συμβασεων.?

Η θα περιμενουμε να μας πληρωσουν κανα μηνα(ψιχουλα δηλαδη),για να κανουμε τα στραβα ματια
και υπομονη μεχρι να θυμηθουναι να μας ξεπληρωσουν..... 
...εχω αηδιασει τελειως... 
με γδερνει η εφορια,πληρωνω ΦΠΑ,και λεφτα τιποτα....κι αυτος ο νομος για πληρωμη στις 45
ημερες και με τοκο τι στην ευχη ισχυει η οχι? 
Γιατι ο συλλογος δεν καταφευγει στη δικαιοσυνη?

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 14/12/2009 22:28
_____________________________________

ΠΙΣΤΕΥΩ ΟΤΙ ΟΛΕΣ ΟΙ ΥΠΟΧΩΡΗΣΕΙΣ ΠΟΥ ΚΑΝΟΥΜΕ ΟΦΕΙΛΟΝΤΑΙ ΣΤΟΥΣ ΕΚΒΙΑΣΜΟΥΣ ΠΟΥ
ΔΕΧΟΜΑΣΤΕ ΓΙΑ ΚΑΠΟΙΑ ΘΕΜΑΤΑ ΟΠΩΣ ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΟΣ , ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑΚΟ ,
ΣΤΑΘΕΡΗ ΛΙΑΝΙΚΗ ΤΙΜΗ. ΕΙΝΑΙ ΤΟ ΑΝΤΙΤΙΜΟ ΠΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΥΜΕ ΚΑΙ ΣΙΩΠΟΥΜΕ

============================================================================

Απ:ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΗΣ Γ.Σ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ ΣΤΙΣ 12-12-09
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 15/12/2009 05:24
_____________________________________

Ο ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ ΛΕΕΙ ΟΤΙ ΘΑ ΑΝΟΙΞΟΥΜΕ ΔΙΑΛΟΓΟ ΓΙΑ ΤΑ ΚΛΕΙΣΤΑ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΑ ! ΤΙ ΕΝΝΟΕΙ
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?
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